

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES Date: 03-04-2024 12:24:28 PM Subject: Annual report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيمائية والمستلزمات الطبية التاريخ: 03-04-2024 12:24:28 PM الموضوع: التقرير السنوي</p>
<p>We would like to inform you that there is an error in the annual report uploaded to the electronic disclosure system in transferring the data of the auditor's report to our annual book, which is the value of expected credit losses, page No. (32), as it was included in the report by mistake in the amount of 1,641,065 instead of the amount of 1,773,881 according to the attached amended report.</p>	<p>نود إعلامكم بوجود خطأ في التقرير السنوي المرفوع على نظام الإفصاح الإلكتروني في نقل بيانات تقرير مدقق الحسابات على الكتاب السنوي الخاص بنا وهي قيمة الخسائر الائتمانية المتوقعة صفحة رقم (32) حيث انه تم ادراجها على التقرير بالخطأ بمبلغ 1,641,065 بدلا من مبلغ 1,773,881 حسب التقرير المعدل المرفق</p>
<p>03-04-2024</p>	<p>03-04-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Eyas AbuMarar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Eyas AbuMarar</p>